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Protokół Nr 23/2021 

Wspólne Posiedzenie Komisji Stałych Rady Powiatu Sejneńskiego 

21 kwietnia 2021 r. 

Wspólne Posiedzenie Komisji Stałych Rady Powiatu Sejneńskiego odbyło się  

w sali widowiskowej Ośrodka Kultury w Sejnach (ul. 1 Maja 17), rozpoczęło się  

o godz. 1100, a zakończyło się o godz. 1255. Obradom przewodniczył Pan Stanisław Jastrzębski.  

Obrady prawomocne. Obecnych 15 członków Komisji Stałych Rady Powiatu Sejneńskiego.  

W posiedzeniu uczestniczyli również: 

- s. Henryka Wójcik – Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Sejnach   

- Pani Agnieszka Moroz – Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Sejnach  

- Pani Katarzyna Lewkowicz – Witkowska – Powiatowy Lekarz Weterynarii w     Sejnach  

- Pan Jarosław Polens – Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Sejnach  

- Pani Dorota Bykowska – Skarbnik Powiatu  

- Pan Marek Ślusarz – Sekretarz Powiatu 

 (listy obecności zał. nr 1, 2) 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie Protokołu Nr 22/2021 Wspólnego Posiedzenia Komisji Stałych Rady Powiatu 

Sejneńskiego z dnia 31 marca 2021 r.   

3. Zaopiniowanie materiałów i projektów uchwał na XXVI Sesję Rady Powiatu.  

4. Sprawy różne. 

5. Zamknięcie obrad. 

Ad. 2. Przyjęcie Protokołu Nr 22/2021 Wspólnego Posiedzenia Komisji Stałych Rady Powiatu 

Sejneńskiego z dnia 31 marca 2021 r.   

W głosowaniu udział brało 15  członków Komisji Stałych Rady Powiatu Sejneńskiego: 15 głosów 

„za”,  głosów wstrzymujących  się i głosów przeciw nie było.   

 

Protokół został przyjęty. 

 

Ad. 3. Zaopiniowanie materiałów i projektów uchwał na XXVI Sesję Rady Powiatu.  

a) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Sejneńskiego na 2021 r. /zał. nr 3/.  

 

Pani Dorota Bykowska – Skarbnik Powiatu omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie Powiatu Sejneńskiego na 2021 rok, wyjaśniając, że Zarząd Powiatu na 

posiedzeniu Zarządu przyjmował projekt uchwały, jednak zaszła konieczność 

wprowadzenia dodatkowych zmian w związku z otrzymanymi środkami i większymi 

wydatkami na zadania inwestycyjne. Dodatkowe zmiany zostały wprowadzone na 

posiedzeniu Zarządu w dniu dzisiejszym.  

 

1. rozdział 60014 – zwiększa się plan dochodów budżetowych  Organu o 3.710.000 zł w tym 

2.810.000 w związku z otrzymanymi środkami z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych  
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oraz 900.000.zł w związku z otrzymanymi środkami z Urzędu Marszałkowskiego Województwa 

Podlaskiego na inwestycje drogowe, 

2. rozdział 60095 - zmniejsza się plan dochodów budżetowych  Organu o 600.000 zł w związku z 

refundacją środków z budżetu Unii Europejskiej w 2022 roku, 

3. rozdział 70005 – zwiększa się plan dochodów budżetowych  Organu o 263.600 zł w związku ze 

sprzedażą tzw. Domku Wojewody w Ogrodnikach oraz działki w Berżnikach, 

4. rozdział 75020 – zwiększa się plan dochodów budżetowych Starostwa Powiatowego w Sejnach 

o 50.000 zł w związku z refundacją za roboty publiczne oraz naliczonych kar na 

niepowiadomieniu Starosty o zbyciu pojazdu, 

5. rozdział 85333 – zwiększa się plan dochodów budżetowych  Organu o 13.566 zł w związku ze  

środkami otrzymanymi z Funduszu Pracy, 

6. rozdział 90005 – zwiększa się plan dochodów budżetowych  Organu o 10.000 zł w związku z 

refundacją środków z budżetu Unii Europejskiej za inwestycje zrealizowane w 2020 roku, 

Zadania zlecone: 

1. rozdział 70005 – zwiększa się plan dochodów budżetowych Organu o 19.071 zł z przeznaczeniem 

na sporządzenie 39 operatów szacunkowych obręb Szołtany. 

2. rozdział 85203 - zwiększa się plan dochodów budżetowych Organu w związku z otrzymanymi 

środkami na  budowę Środowiskowego Domu Samopomocy w Sejnach  

 

Załącznik Nr 2 

 Zmiany w planie wydatków budżetowych polegają na zwiększeniu ich o kwotę 5.604.004 zł oraz 

zmniejszeniu o 600.000 zł z tego: 

Zadania własne: 

1. rozdział 60014 – zwiększa się plan wydatków budżetowych  Starostwa Powiatowego w Sejnach 

o 3.840.000 zł na inwestycje drogowe wykazane w załączniku nr 4, 

2. rozdział 60095 - zmniejsza się plan wydatków budżetowych  Starostwa Powiatowego w 

Sejnach o 600.000 zł w związku z mniejszą dotacją dla Białorusi, 

3. rozdział 75020 – zwiększa się plan wydatków budżetowych  Starostwa Powiatowego w 

Sejnach o 80.000 zł na zakup i montaż centrali telefonicznej -30.000 zł oraz na wynagrodzenia 

50.000 zł, 

4. rozdział 75801 – zwiększa się plan wydatków budżetowych  Starostwa Powiatowego w 

Sejnach o 4.933 zł w związku ze zwrotem subwencji oświatowej za 2020 rok, 

5. rozdział 85203 - zwiększa się plan wydatków budżetowych  Starostwa Powiatowego w 

Sejnach o 27.795 zł na budowę Środowiskowego Domu Samopomocy w Sejnach; w tym 

rozdziale wydatki zlecone zwiększa się o 1622 205 zł na budowę ŚDS w Sejnach  

6. rozdział 92601 - zwiększa się plan wydatków budżetowych  Starostwa Powiatowego w 

Sejnach o 10.000 zł na budowę hali sportowej. 

Zadania zlecone: 

1. rozdział 70005 – zwiększa się plan wydatków budżetowych  Starostwa Powiatowego w Sejnach 

o 19.071 zł na sporządzenie 39 operatów szacunkowych obręb Szołtany. Droga gminna  nr 

101672B Kalinowo – Szołtany, 

 

Załącznik nr 3 

W załączniku o przychodach i rozchodach: 
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1. Zwiększa  się przychody z tytułu  wolnych środków o kwotę 1.537.767 zł. 

Załącznik nr 4 

W załączniku o inwestycjach dodaje się: 

1. Przebudowa drogi powiatowej  Gryszkańce – Żegary – Dusznica na kwotę 2.000.000 zł, 

wcześniej była wpisana kwota 3 600 000zł, jednak płatność podzielono na dwa etapy: w roku 

2021 będzie to kwota 2 000 000 zł, zaś w 2022 r. – 1 600 000 zł 

2. Przebudowa drogi powiatowej Berżniki – Zelwa i Giby – Wiłkokuk – Zelwa przez m. Zelwa na 

kwotę 1.200.000 zł, 

3. Przebudowa drogi powiatowej Puńsk – Wojciuliszki – Budzisko na odcinku 950 m w tym 

odcinek ul. Strażackiej na kwotę 1.000.000 zł, 

4. Zakup i montaż centrali telefonicznej w Starostwie Powiatowym w Sejnach na kwotę 30.000 

zł, 

5. Zwiększa się wartość inwestycji pt. Budowa Środowiskowego Domu Samopomocy w Sejnach o 

1.650.000 zł, 

6. Zwiększa się wartość inwestycji pt. Budowa hali sportowej przy ZSO w Sejnach o 10.000 zł. 

Załącznik nr 5 

W załączniku o wydatkach strukturalnych zmniejsza się dotację dla Białorusi o 600.000 zł. Dotacja 

będzie przekazana po otrzymaniu refundacji z budżetu UE.  

 Pan Maciej Plesiewicz – Starosta Sejneński dodał, że w załączniku nr 4 – załącznik inwestycyjny 

wprowadzone zostały nowe pozycje:  

- przebudowa drogi powiatowej Gryszkańce – Żegary – Dusznica na kwotę 2.000.000 zł. W roku 

bieżącym planuje się na tą inwestycję wydatkować 2 000 000 zł, pozostałe wydatki będą w roku 

przyszłym. Kwoty te wynikają z kosztorysów, a właściwe będą znane po przeprowadzeniu przetargu.  

- przebudowa drogi przez miejscowość Zelwa na kwotę 1 200 000 zł. Odbyło się spotkanie z Wójtem 

Gminy Giby odnośnie dofinansowania tej inwestycji przez samorząd gminny. Wójt Gminy 

poinformował, że dofinansuje ww. inwestycję w wysokości 50% wkładu własnego Powiatu.  

- budowa ŚDS w Sejnach na kwotę 1 653 000 zł. Wspomniana kwota jest przewidziana na rok 2021. Nie 

ma jeszcze decyzji dotyczącej dofinansowania zadania z Ministerstwa, jednakże aby uniknąć straty 

czasu na rozpoczęcie realizacji tej inwestycji, zadanie zostało wprowadzone do budżetu.  

- przebudowa drogi powiatowej Puńsk – Wojciuliszki – Budzisko na kwotę 1 000 000 zł. Droga była 

ujęta we wniosku Zarządu Powiatu, który został skierowany do Marszałka Woj. Podlaskiego o wsparcie 

finansowe inwestycji drogowych. Wniosek złożony do Marszałka dotyczy realizacji 3 odcinków dróg 

powiatowych (Puńsk – Wojciuliszki – Budzisko, ul. Ogrodowa w Sejnach oraz Wysoka Góra – na terenie 

Gminy Krasnopol) w wysokości 1 000 000 zł. Pan Waldemar Kwaterski – Radny Województwa 

Podlaskiego przekazał informację, że Zarząd Woj. Podlaskiego przychylił się do wniosku Powiatu 

Sejneńskiego. Decyzja ta będzie jeszcze poddana głosowaniu na Sejmiku Województwa Podlaskiego.   

 Wykonane zostały dodatkowe odwierty w miejscu gdzie planowane jest posadowienie hali 

sportowej przy ZSO w Sejnach. Opinia geotechniczna została przekazana projektantowi. Przy 

dokonywaniu odwiertów obecni byli projektant i wykonawca oraz geolog projektanta. Na podstawie 

opinii geotechnicznej projektant ma zaproponować nowe rozwiązanie posadowienia ściany północnej 

i częściowo ściany zachodniej budynku. Nie jest znana kwota i metoda rozwiązania tego problemu. 

Nowa dokumentacja i kosztorys będą przekazane do końca bieżącego miesiąca.  
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 Uwag i zapytań nie wniesiono.  

b) Projekt uchwały w sprawie w sprawie  zmian w  Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 

Sejneńskiego na lata 2021 – 2027 /zał. nr 4/. 

 

Pani Dorota Bykowska - Skarbnik Powiatu wyjaśniła, że zmiany WPF spowodowane są zmianami 

w budżecie Powiatu i dostosowaniem kwot dochodów i wydatków. Wprowadzono również nowe 

inwestycje do wykazu przedsięwzięć do WPF:  

- Budowa Środowiskowego Domu Samopomocy w Sejnach  w wysokości 1 653 000 zł w roku 2021 

- przebudowa drogi powiatowej Gryszkańce – Żegary – Dusznica w wysokości 2 000 000 zł w roku 

2021 

- budowa hali sportowej przy ZSO w Sejnach – wartość inwestycji została zwiększona o 10 000 zł 

w roku 2021. Środki te będą przeznaczone na wykonanie niezbędnych odwiertów.  

  Zwiększy się deficyt budżetu Powiatu o wolne środki, który zostanie pokryty z wolnych 

środków.   

  

 Uwag i zapytań nie wniesiono.  

 

c) Sprawozdanie z działalności Powiatowego Zarządu Dróg w Sejnach w 2020 r. wraz z informacją o 

stanie dróg powiatowych, stanie inwestycji i remontów oraz o potrzebach remontowo – 

inwestycyjnych na rok bieżący.  

 

Pan Jarosław Polens – Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Sejnach przedstawił 

sprawozdanie z działalności jednostki za 2020 r.  

PZD w Sejnach została powołana w celu wykonywania zadań przypisanych ustawą o drogach 

publicznych Zarządowi Powiatu.  

Zatrudnienie w 2020 r.: 15 osób na czas nieokreślony; 1 osoba na czas określony: 5 osób na 

stanowiskach administracyjnych wraz z kierownikiem; 3 osoby obsługa (dozorca/palacz i 

sprzątaczka), 7 osób pracownicy obsługi.  

PZD w Sejnach zarządza siecią dróg o łącznej długości 253 km, w tym 10 km stanowią ulice w 

mieście Sejny.  

Udział procentowy dróg w poszczególnych Gminach:  

- Gmina Sejny – 26% 

- Gmina Giby – 25% 

- Gmina Krasnopol – 24% 

- Gmina Puńsk – 21% 

- Gmina Miasto Sejny – 4% 

W 2020 roku plan wydatków PZD w Sejnach po dokonanych zmianach zamknął się kwotą 

niespełna 1 700 000 zł i był wyższy w stosunku do 2019 r. o 1,1%.  

PZD w Sejnach poza zadaniami inwestycyjnymi oraz częściowo zimowym utrzymaniem dróg 

prowadzi głównie prace związane z bieżącymi remontami dróg i pracami utrzymaniowymi 

wykonywanymi w ramach własnych pracowników.  

Zadania inwestycyjne w 2020 r.  

- zakończono przebudowę odcinka drogi powiatowej Ogrodniki – Berżniki – wartość 2.etapu 

inwestycji wyniosła 3.333.971,95 zł, w tym roboty budowlane ponad 3 300 000 zł.  

- w ramach środków z Funduszu Dróg Samorządowych została przebudowany odcinek drogi 

powiatowej Sejny - Łumbie- Widugiery przez miejscowość Widugiery o długości 1780 m. Wartość 

robót budowlanych – 1817 000 zł; dofinansowanie w wysokości 906 000 zł.  
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- w ramach RPO Woj. Podlaskiego przebudowano ul. Strażacką w Sejnach. Koszt zadania 

wyniósł 1 817 000 zł, w tym dofinansowanie 1 725 000 zł.  

- w ramach prac własnych  PZD w Sejnach wybudowano budynek gospodarczy w którym będzie 

magazynowana sól drogowa na potrzeby zimowego utrzymania, zaś latem będzie magazynowany 

grys stosowany do remontów cząstkowych dróg 

Łączna wartość inwestycji zamknęła się kwotą 6 887 000 zł , co przełożyło się na przebudowę 

dróg powiatowych o łącznej długości 6 km.  

PZD w Sejnach dokonuje też bieżącego utrzymania dróg używając do tego własnego sprzętu. 

Łączna wartość materiałów do bieżącego utrzymania dróg wyniosła 78 000 zł.  

Prowadzona jest również statystyka, które drogi generują największe wydatki, co przekłada się 

na ocenę stanu nawierzchni. Najbardziej kosztownymi drogami jest: Sejny – Bubele – Sankury na 

odcinku Bubele – Sankury; Głęboki Bród – Strzelcowizna; Gryszkańce – Żegary; Berżniki – 

Berżałowce; Trakiszki – Przystawańce; Puńsk – Oszkinie; Sejny – Daniłowce – Pogorzelec; Sejny – 

Łumbie  

PZD w Sejnach utrzymuje drogi o nawierzchni żwirowej poprzez ich profilowanie i równanie 

oraz żwirowanie; na to wydano 96 000 zł.  

Zimowe utrzymanie dróg – usługi zlecone – ok. 26 000 zł, usługi własne 12 000 zł.  

W celu pozyskania drewna na ogrzewanie budynku PZD w Sejnach prowadzono wycinkę drzew 

z pasów drogowych – wycięto 195 sztuk. Zajmowano się również pielęgnacją poboczy przy 

drogach powiatowych.  

Prace administracyjne w PZD w Sejnach: głównie zajmowano się wydawaniem decyzji 

związanych z zagospodarowaniem pasa drogowego. W ubiegłym roku wydano 82 decyzje 

administracyjne. Z tytułu wydanych decyzji pobierane są opłaty, które stanowią dochód Powiatu. 

Dochód z tego tytułu wyniósł 260 000 zł.  

Uwag i zapytań nie wniesiono.  

 

d) Informacja z działalności Domu Pomocy Społecznej dla Dorosłych w Sejnach za 2020 rok.  

 

 s. Henryka Wójcik – Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Sejnach przedstawiła prezentację 

multimedialną z działalności Domu Pomocy Społecznej w Sejnach. Informacja opisowa o 

funkcjonowaniu DPS w Sejnach w roku 2020 została przekazana Radnym wraz z materiałami na 

XXVI Sesję Rady Powiatu.  

W DPS zachorowanie na koronawirusa pojawiło się w listopadzie 2020 r.; 17 pensjonariuszek 

miało wynik pozytywny, 7 negatywny. W listopadzie 2020 r. zmarły 2 pensjonariuszki i w grudniu 

3. Na chwilę obecną mamy 19 pensjonariuszek. Siostra Dyrektor podziękowała za ogromną pomoc 

w tym trudnym czasie Panu Staroście, Panu Kierownikowi PCPR w Sejnach, WOT, Sanepidowi, SP 

ZOZ w Sejnach. Jednostka w roku 2020 otrzymała środki finansowe na zakup środków ochrony 

osobistej oraz sprzętu niezbędnego przy pandemii. Obecnie DPS czeka na przyjęcie nowych 

pensjonariuszy, od kwietnia będą też przyjmowani mężczyźni.  

 

Pan Maciej Plesiewicz – Starosta Sejneński podziękował Siostrze Henryce Wójcik – Dyrektor 

DPS w Sejnach oraz wszystkim pracownikom za trudny rok 2020. Pomimo zachorowań wszyscy 

pracownicy podjęli decyzję, że będą pracowali dopóki nie zostaną skierowani na kwarantannę, czy 

też z innych przyczyn nie będą mogli stawić się do pracy. 

  

Uwag i zapytań nie wniesiono.  
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e) Informacja Powiatowego Lekarza Weterynarii w Sejnach o stanie bezpieczeństwa 

weterynaryjnego na terenie Powiatu Sejneńskiego w 2020 roku.  

 

Pani Katarzyna Lewkowicz – Witkowska – Powiatowy Lekarz Weterynarii w Sejnach wyjaśniła, 

że Inspekcja Weterynaryjna pomimo pandemii nie została zwolniona z wykonywania swoich 

obowiązków i musiała wykonywać wszystkie zadania. Ogólnym zadaniem Inspekcji jest ochrona 

zdrowia publicznego i jest realizowana poprzez nadzór nad bezpieczeństwem żywności, 

bezpieczeństwem produktów pochodzenia zwierzęcego, bezpieczeństwem pasz i 

bezpieczeństwem zwierząt.  

Inspekcja monitoruje szereg chorób zakaźnych zwierząt zwalczanych z urzędu oraz choroby 

podlegające rejestracji i zwierzęce czynniki chorobotwórcze. Są to również choroby na które są 

wrażliwe zwierzęta i ludzie. W tym celu pobierane są próby od zwierząt żywych, padłych i  

podlegających ubojowi.  

Monitorowane są choroby Aujszky’ego u świń; monitoring polega na tym, że lekarz wizytuje 

każde gospodarstwo utrzymujące świnie i pobiera próby. Afrykański pomór świń – pobrano ponad 

15 tys. prób krwi.  

Afrykański pomór dzików – badane są wszystkie dziki odstrzelone i wszystkie dziki padłe lub 

które podległy wypadkowi komunikacyjnemu.   

Monitorowane są pozostałości chemiczne, biologiczne, produktów leczniczych i skażeń 

promieniotwórczych w produktach pochodzenia promieniotwórczego w produktach pochodzenia 

zwierzęcego, w wodzie i paszach. To jest około 100 prób żywotności i 100 prób pasz w każdym 

roku.  

Obecnie na terenie Powiatu funkcjonują dwie rzeźnie świń i jedna rzeźnia bydła.  

Inspekcja Weterynaryjna prowadziła też sprawy, które należało zgłosić do organów ścigania: 

wykroczenia dotyczyły najczęściej niespełnienia wymagań weterynaryjnych przy prowadzeniu 

działalności przez podmioty będące osobami fizycznymi a również przez firmy. Zdarzają się też 

przestępstwa znęcania się nad zwierzętami. W roku 2020 takie zgłoszenie miało miejsce.  

W roku 2020 było dużo pracy, zadania jednostka wykonała.  

W roku 2021 nie mija niebezpieczeństwo wysoce zjadliwej grypy ptaków. Na naszym terenie 

zagrożenie jest minimalne, nie było zgłoszeń padnięcia dzikich ptaków. Ogromnym 

niebezpieczeństwem jest zakup drobiu od tzw. handlarzy. Mamy obecnie bardzo dużo ognisk 

ptasiej grypy. Nabycie drobiu od handlarza niesie ze sobą ryzyko przeniesienia choroby.  

W dniu 16 kwietnia br. ukazało się rozporządzenie wykonawcze KE i obowiązuje od dnia 

dzisiejszego. Główny Lekarz Weterynarii dał możliwość korzystania ze starych zasad do końca tego 

miesiąca. Rozporządzenie nakłada na hodowców świń szereg nowych obowiązków, które są nie 

do zrealizowania krótkim czasie. Jednym z obowiązków jest ogrodzenie gospodarstwa, utworzenie 

miejsca do umycia rąk, przebrania się, sporządzenie planu bioasekuracji. Nie było czasu na 

przygotowanie, bo przepis zaskoczył wszystkich, jednak hodowcy muszą sobie z tym poradzić. 

Inspekcja Weterynaryjna musi to wszystko egzekwować.  

 

Pan Stanisław Jastrzębski – Przewodniczący Komisji podziękował za bardzo dobrą współpracę 

Inspekcji Weterynaryjnej z BP Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa w Sejnach.  

 

Pani Katarzyna Lewkowicz – Witkowska – Powiatowy Lekarz Weterynarii w Sejnach dodała, że 

pomimo pandemii Inspekcja Weterynaryjna stale musiała przeprowadzać kontrole, bo nie 

przeprowadzenie kontroli spowoduje straty finansowe dla rolników.   
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Pan Maciej Plesiewicz – Starosta Sejneński podziękował Pani Katarzynie Lewkowicz – 

Witkowskiej – Powiatowemu Lekarzowi Weterynarii w Sejnach oraz wszystkim pracownikom za 

trudną pracę w czasie pandemii; jednostka nie mogła wprowadzić pracy zdalnej. Oprócz pandemii 

weterynaria boryka się też z innymi zagrożeniami, więc tym bardziej należą się podziękowania i 

życzenia wytrwałości w dalszej pracy.  

  

Uwag i zapytań nie wniesiono.  

 

f) Informacja Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego o stanie sanitarnym na terenie 

Powiatu Sejneńskiego w 2020 roku.  

 

Pani Agnieszka Moroz – Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Sejnach przedstawiła 

informację z działalności jednostki w 2020 roku. Rok 2020 był trudny dla wszystkich, jednak dla 

Inspekcji Sanitarnej szczególnie. Trudno jest porównać stan sanitarny w stosunku do lat ubiegłych, 

gdyż w roku 2020 nie udało się przeprowadzić wszystkich zaplanowanych  kontroli, ze względu na 

walkę z covid.  

Przeprowadzono 318 kontroli; 640 dochodzeń epidemiologicznych obiektów, 78 próbek 

żywieniowych , 31 próbek wody, 3 skierowania w kierunku salmonellozy, 533 wymazy w kierunku 

covid. Przeprowadzono 18 kontroli interwencyjnych. Wydano ponad 1300 decyzji, w tym 

większość dotyczyła nałożenia kwarantanny bądź izolacji. Wydano jedną decyzję – karę pieniężną 

za nieprzestrzeganie kwarantanny. Na podstawie odbytych kontroli można powiedzieć, że stan 

sanitarny w porównaniu do roku 2019 się nie pogorszył. Bieżące niedociągnięcia były usuwane na 

bieżąco. W sezonie letnim na terenie Powiatu Sejneńskiego funkcjonowało 21 form wypoczynku, 

wszystkie były skontrolowane. Nie stwierdzono naruszeń.  

Przeprowadzano wspólne akcje z Komendą Powiatową Policji w Sejnach, co jest kontynuowane 

w roku bieżącym.  

W ubiegłym roku zarejestrowano 541 zarejestrowanych przypadków zachorowań na SARS-

Cov-2. W ubiegłym roku na covid zmarło 19 osób (w roku bieżącym 22 osoby). Niepokojące jest, 

że od początku bieżącego roku jest już 380 zachorowań.  

 

Pan Maciej Plesiewicz – Starosta Sejneński podziękował Pani Agnieszce Moroz – Inspektorowi 

Sanitarnemu oraz wszystkim pracownikom za pracę w trudnym 2020 roku.   

 

Uwag i zapytań nie wniesiono.  

 

Pan Stanisław Jastrzębski – Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie materiały na XXVI 

Sesję Rady Powiatu: 

 W wyniku głosowania podjęto Uchwałę Nr 23/23/2021 Wspólnego Posiedzenia Komisji Stały 

Rady Powiatu Sejneńskiego z dnia 21 kwietnia 2021 r. w sprawie zatwierdzenia materiałów na XXVI 

Sesję Rady Powiatu Sejneńskiego (14 głosów „za”, 1 głos wstrzymujący się, głosów przeciw nie 

było)/zał. nr 5/. 

 

Ad. 5. Sprawy różne. 

 Pani Anna Siebert – Radna poinformowała, że w dniu wczorajszym otrzymała od mieszkańców 

miasta Sejny a w szczególności od mieszkańców ulicy Emilii Plater w Sejnach, Zawadzkiego i osiedla 

Spółdzielni Mieszkaniowej prośbę o zajęcie się sprawą pogorszenia się bezpieczeństwa poruszania się 
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pieszych chodnikiem powiatowym przy ul. Emilii Plater w Sejnach /zał. nr 6/. Przy tej ulicy znajduje się 

całodobowy sklep monopolowy, który jest przyczyną pogorszenia się bezpieczeństwa. Klienci jak i 

dostawcy towaru do sklepu parkują swoje pojazdy na całej szerokości chodnika . Idąc ulicą ul. Emilii 

Plater z centrum miasta w kierunku osiedla Spółdzielni Mieszkaniowej piesi musza zejść z chodnika i 

wejść na pas jezdni, gdyż chodnik po prawej stronie się skończył. Parkowanie pojazdów w tym miejscu 

było zgłaszane Policji, która twierdzi, że nie wie gdzie jest chodnik, bo się nie odznacza w tym miejscu. 

W chwili obecnej na tej ulicy prowadzone są prace remontowe i mieszkańcy otrzymali informację, że 

nic w temacie poprawy bezpieczeństwa pieszych się nie zmieni. Właściciele lokali handlowych 

mieszczących się przy ul. E. Plater 6-6c przy tym obniżonym chodniku, namawiali byli przez PZD do 

współfinansowania położenia kostki brukowej przy ich posesji. Pani Radna dodała, że należy w jakiś 

sposób zareagować na prośbę mieszkańców.  

Pan Maciej Plesiewicz – Starosta Sejneński wyjaśnił, że temat był wielokrotnie był zgłaszany na 

Policję. Być może po zakończeniu inwestycji przebudowy ul. Emilii Plater zostanie wprowadzony ruch 

jednostronny i zostanie umożliwione parkowanie na jezdni. Na chwilę obecną założenie jest że chodnik 

zostanie wydzielony (będzie odróżniał się od części utwardzonego placu przy budynku, który leży na 

gruncie prywatnym).  Wyniesienie chodnika zamknie cały teren pomiędzy chodnikiem a budynkiem, 

który obecnie jest utwardzony z kostki brukowej. Na dzień dzisiejszy wykonanie chodnika i wyznaczenie 

go poprzez zastosowanie  innego koloru kostki, bądź innego kształtu kostki, jest realne do zrobienia. 

Ponadto po drugiej stronie jezdni jest dwumetrowy chodnik, z którego można korzystać. Możemy 

poprawić bezpieczeństwo pieszych poprzez wyrysowanie przejścia dla pieszych, które umożliwi 

przejście na drugą stronę. W dokumentacji geodezyjnej ten teren jest oznaczony jako pas drogowy. 

Naszym zadaniem jest umożliwienie bezpiecznego przejścia z jednej strony ulicy na drugą.  

Pan Jarosław Polens – Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Sejnach wyjaśnił, że ten temat 

poruszany jest od dłuższego czasu. Na posiedzeniu Komisji Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego został 

przeanalizowany projekt zmiany organizacji ruchu na tym odcinku. Parkowanie pojazdów odbywałoby 

się wzdłuż krawężnika od strony Pizzerii a ruch swobodnie odbywałby się drugą stroną i pieszy zawsze 

miałby możliwość przejścia. Nawet jeśli zostałby tam wprowadzony ruch jednokierunkowy, to nie ma 

gwarancji, że samochód nie wjedzie na chodnik. Na tej ulicy ustanowiony jest znak „zakaz postoju” i to 

należałoby egzekwować. Pojazdy parkują prostopadle częściowo parkują na terenie prywatnym  

a częściowo na chodniku.  

Pan Stanisław Jastrzębski – Przewodniczący Komisji dodał, że należałoby wyłączyć ten zakaz  

dla dostaw towaru.  

Pan Jarosław Polens – Kierownik PZD w Sejnach uważa, że rozwiązaniem jest egzekwowanie 

prawa przez Policję. Po przebudowie będzie też więcej miejsc parkingowych.  

Pani Lucyna Fidrych – Radna uważa, że ważna jest działalność gospodarcza ale ważny też jest 

człowiek.  

Postanowiono, że sprawa zostanie przekazana do rozpatrzenia na posiedzenie Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku.  

Pan Maciej Plesiewicz – Starosta Sejneński przedstawił prośbę Marszałka Województwa 

Podlaskiego dotyczącą ujednolicenia stawek za zajęcie pasa drogowego przez infrastrukturę 

telekomunikacyjną i zmianę uchwał w kierunku przyjęcia jednolitej stawki opłaty za zajęcie pasa 

drogowego przez urządzenia telekomunikacyjne w wysokości 0,50 zł/m2 . W 2012 roku samorządowcy 

podpisali porozumienie w sprawie współpracy w zakresie realizacji projektu dot. Regionalnej Sieci 

Szerokopasmowej, w którym zobowiązali się do ujednolicenia wysokości  opłat za umieszczenie w pasie 
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drogowym infrastruktury telekomunikacyjnej.  Obecnie z tego tytułu Powiat ma dochód w wysokości 

ok. 60 tys. zł rocznie: ponad 40 tys. zł przekazuje Marszałek, ok. 15,5 tys. zł sieć Orange i ok. 4 tys. zł 

firma Have. Po ewentualnym przyjęciu stawki 0,50 zł/m2  dochód z tego tytułu od Marszałka będzie 

wynosił 914 zł rocznie. Jest to duża różnica, jednak Marszałek Woj. Podlaskiego dąży do wykonania 

założeń projektu, a więc umożliwienie wszystkim  odbiorcom sieci szerokopasmowej realizację tej 

usługi. Regionalna Sieć Szerokopasmowa będzie też wykorzystywana przez lokalnych operatorów do 

zapewnienia dostępu do najwyższej jakości usług telekomunikacyjnych. Pan Starosta uważa, że należy 

przychylić się do tej prośby, pomimo tego, że Powiat straci częściowo swój dochód, jednak zyskają na 

tym mieszkańcy. Wymaga to podjęcia stosownej uchwały.  

Pan Piotr Alszko – Radny: „Szanowni Państwo, chciałem tylko zabrać głos w tej sprawie, 

ponieważ swego czasu o tym mówiłem o tym szerokopasmowym internecie. Jak najbardziej jestem za 

tym żeby dostęp do Internetu szerokopasmowego był możliwy dla jak największej liczby mieszkańców. 

Także jestem za, krótko mówiąc”.   

Pan Maciej Plesiewicz – Starosta Sejneński poinformował, że w dniu jutrzejszym dojdzie do 

podpisania umowy na realizację inwestycji drogowej na terenie Gminy Krasnopol (droga Wysoka 

Góra). Przetarg wygrała firma Strabag, która wykona tą inwestycję za kwotę 535 tys. zł; w budżecie 

była ujęta kwota 900 tys. zł. Wójt Gminy Krasnopol podtrzymuje swoje stanowisko o dofinansowaniu 

realizacji inwestycji w wysokości 50% wkładu własnego Powiatu; stanowisko jest poparte przez Radę 

Gminy Krasnopol. Rozpoczęła się przebudowa dwóch ulic w Sejnach – ul. Emilii Plater i ul. Ogrodowa. 

Odbyło się również spotkanie z Wójtem Gminy Giby, w którym uczestniczył również Pan Wicestarosta 

i Pan Radny Janusz Moroz. Spotkanie dotyczyło remontu drogi w miejscowości Zelwa. Gmina Giby 

deklaruje dofinansowanie tej inwestycji w wysokości 50% wkładu własnego Powiatu.  

Pan Starosta poinformował również o spotkaniu z Wójtem Gminy Sejny, w którym uczestniczył 

również Pan Wicestarosta i Pan Radny Stanisław Kwaterski. Spotkanie dotyczyło dofinansowania 

remontu drogi na odcinku Gryszkańce – Żegary – Dusznica. Pan Wójt zadeklarował dofinansowanie nie 

podając kwoty. Starostwo zwróci się z pismem do Pana Wójta oraz do Rady Gminy Sejny  

o wygospodarowanie środków finansowych na dofinansowanie inwestycji na wspomniany odcinek 

drogi.  

6. Zamknięcie obrad.  

 Pan Stanisław Jastrzębski  – Przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie Komisji.  

Na tym protokół zakończono.  

          Sporządziła:             Przewodniczył: 

Katarzyna Mikłaszewicz                            Stanisław Jastrzębski  

        

 


